

## 詩歌選集第 575 首

575 【一路我蒙救主引領】

[Listen to Midi](#)

(一) 一路我蒙救主引領，陳腐事物何必求？難道我還疑祂愛情，畢生既由祂拯救？神聖安慰、屬天生活，憑信我可從祂得；我深知道凡事臨我，祂有美意不必測。我深知道凡事臨我，祂有美意不必測。

(二) 一路我蒙救主引領，鼓勵我走每步路；供我靈糧，長我生命，幫助我曆每次苦。旅程雖然力不能支，心、靈雖然渴難當，看哪，面前就是磐石，喜樂活泉可來嘗。看哪，面前就是磐石，喜樂活泉可來嘗。

(三) 一路我蒙救主引領，哦，主大愛何豐滿，不久我到父的懷中，得享應許的平安。我靈披上榮耀身軀，飛入無夜光明處，我要永遠唱此佳句，蒙祂引領我一路。我要永遠唱此佳句，蒙祂引領我一路。

(1) All the way my Savior leads me; what have I to ask beside? can I doubt His tender mercy, who through life has been my Guide? heav'nly peace, divinest comfort, here by faith in Him to dwell! for I know, whate'er befall me, Jesus doeth all things well, for I know, whate'er befall me, Jesus doeth all things well.

(2) All the way my Savior leads me, cheers each winding path I tread. gives me grace for every trial, feeds me with the living bread. though my weary steps may falter, and my soul athirst may be, gushing from the Rock before me, Lo! A spring of joy I see, gushing from the Rock before me, Lo! A spring of joy I see.

(3) All the way my Savior leads me, Oh, the fullness of His grace! Perfect rest to me is promised In my Father's blest embrace, when my spirit, clothed immortal, wings its flight to realms of day, this my song thro' endless ages; Jesus led

**me all the way, this my song thro' endless ages; Jesus led me all the way.**

這是芬尼克羅絲貝

(Fanny Crosby, 1820-1915) 所寫的最好的詩歌之一，最能代表她一生的經歷，和她詩歌突出的特點。由于一位鄉下醫生不適當的診治，致于出生後第六個月即雙目失明。她雖遭遇到這樣的不幸，却成了一位靈命極其豐富、被神所重用的盲眼詩人。她所寫的詩歌不下二千多首，其中不少詩詞極為優美，為千萬聖徒所寶貴。